
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 12.09.2019 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Viliam Lučanský 
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Jaroslava Tureková 
                      Ing. Igor Malko 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Peter Rendek 
- prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní :  p. Jana Nékyová, p. Zdenka Kotrhová, p. Grajciarová, p.Čerňan 
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných prítomných a 
skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 5, chýba Ing. Matula a Ing. Korbeľ. Obecné 
zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia 
obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva.  
 

Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Rozpočtové opatrenie č. VIII/2019 
6. Rozpočtové opatrenie č. X/2019 
7. Vyradenie 4 ks počítačov z majetku obce a jedného programu 
8. Čerpanie rozpočtu k 31.8.2019 
9. Jesenné upratovanie – rozmiestnenie kontajnerov 
10. Úprava miestnej komunikácie Breziny 
11. Prerokovanie žiadosti TJ Slovan Bystrička na údržbu trávnika a kúpu novej kosačky 
12. Prerokovanie zmluvy o zimnej údržbe 
13. Prerokovanie žiadosti vedúcej ŠJ na vybudovanie striešky nad schodmi 
14. Udelenie Čestného názvu ZŠ Alice Masarykovej 
15. Správa komisie životného prostredia, dopravy, cestovného ruchu a ekológie. 
16. Príprava akcie – október, mesiac úcty k starším. 
17. Došlá korešpondencia, rôzne 
18. Diskusia 
19. Záver 

 
 
 



2-3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. Uzn. č. 
125/2019 
     Návrhová komisia: Ing. Košút , Ing. Rendek a Mgr. Pospíšilová 
     Overovatelia zápisnice:  p. Lučanský a Ing. Malko 
 
4. Kontrola uznesení 
126/2019   
- starostka privítala riaditeľky ZŠ a MŠ a vyzvala ich, aby predniesli správy o činnosti za školský 
rok 2018/2019 a 2019/2020 (príloha č. 2,3,4) 
- diskusia k uzneseniu č. 99/2019, bod IV, písm. a) zákaz státia na ulici od č.domu 120-125 
obojstranne 
Starostka- považujem tento zákaz parkovania ako diskrimináciu občanov a nevidím v tom 
opodstatnenosť. 
Ing.Tureková – p.Pešková si stále neodstránila kvetový záhon 
p.Lučanský – navrhujem zrušenie tohto uznesenie 
Starostka – navrhuje vytvoriť 5 miest pozdĺžne popri hotelu tak, aby nepresiahol obrubník. 
p. Grajciarová – máme veľký problém s p. Rumanom, sťažuje sa, že hostia hotela stoja na jeho 
ceste. 
Ing. Rendek – bola spísaná petícia proti prenájmu pozemku pre hotel – nemôžme vyhovieť aj 
občanom aj hotelu. 
Ing. Malko – ak tam majú stáť autá, tak treba vyberať parkovné 
p. Grajciarová – nerozumiem prečo sa môže parkovať na tráve po ľavej strane na začiatku 
Bystričky a pred hotelom nie. Skúsme prosím spoločne nájsť nejaké riešenie. 
Starostka – veľmi by sme Vám chceli pomôcť, ale žiaľ nemáme na to prostriedky, máme 
zviazané ruky. 
Ing. Malko – navrhujem vytvoriť jednosmerky, pri dome p. Rumana by sa vchádzalo a z druhej 
ulice by sa vychádzalo. 
Ing. Košút – ja som tak isto za zrušenie tohto uznesenia. 
Hlasovanie o zrušenie uznesenia: 
Za: 4   Proti: 0   Zdržal sa: 1 
 
 
5-6. Rozpočtové opatrenia VIII/2019 a X/2019 
Materiály (príloha č. 5 a 6) 
Poslanci berú na vedomie. 
Hlasovanie o predloženom návrhu v zmysle prílohy: 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
7. Vyradenie 4ks počítačov z majetku obce a jedného programu 
Materiály poslanci dostali (príloha č.7) 
Hlasovanie o predloženom návrhu v zmysle prílohy 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
8. Čerpanie rozpočtu  k 31.08.2019 
Materiály poslanci dostali (príloha č.8)  
Hlasovanie o predloženom návrhu v zmysle prílohy 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 



9. Jesenné upratovanie 
Starostka - navrhujem rozmiestniť kontajnery podľa minuloročného plánu (príloha č. 9) 
Ing. Malko – navrhujem zorganizovať zber odpadu o týždeň neskôr ako je stanovený zber 
elektro odpadu od 21.10. 2019.  
Hlasovanie o predloženom návrhu v zmysle prílohy 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
10. Úprava miestnej komunikácie Breziny 
p.Čerňan -  navrhujem, naviesť asfalt (výfrez) a spevniť  túto cestu. Valcovanie, ktoré sa robilo 
nedávno bolo zbytočné, cesta sa dostáva do pôvodného stavu. 
Starostka – na týchto pozemkoch sa povolilo stavať s tým, že prístupová cesta sa spraví na 
vlastné náklady obyvateľov domov. Navrhujem ale s úpravou cesty ešte počkať, pretože sa 
tam určite budú stavať ďalšie domy a cestu opäť ťažká technika zničí. 
p.Čerňan – nechcem čakať 10 rokov, kým sa tá cesta postaví. 3.metrový pás pre jedno auto 
nemôže byť predsa také nákladné. Obdržal som cenovú ponuku 1500 € z Terakomu  na výfrez, 
na celú dĺžku cesty. 
Ing. Malko – cesta už bola raz upravovaná na náklady obce, ale po žiadosti obyvateľov na 
úpravu kanalizácie, sa táto cesta opäť rozkopala. Preto navrhujem aby si obyvatelia zaplatili 
materiál (výfrez) a obec zabezpečí valcovanie. Cenová hranica do 1000 € 
Hlasovanie o predloženom návrhu 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
11. Prerokovanie žiadosti TJ Slovan Bystrička na údržbu trávnika  
(Príloha č. 10) 
Poslanci odsúhlasili príspevok v sume 2200€ 
Hlasovanie o predloženom návrhu 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
12. Prerokovanie zmluvy o zimnej údržbe 
(Príloha č. 11) 
Starostka oznámila, že súčasťou zmluvy musí byť aj mapa obce. 
Zmluva je podpísaná s firmou Gringos Digger Company na 3 roky.  
Hlasovanie o predloženom návrhu 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
13. Prerokovanie žiadosti vedúcej ŠJ na vybudovanie striešky nad schodmi 
(príloha č. 12) 
Ing. Košút – bol som sa pozrieť na miesto a zistil som, že rína je urobená nešťastne, aj keď sa 
tam spraví strieška z ríny bude voda stekať po strieške.  
Starostka – prerokovanie žiadosti presúvame na novembrové OZ s tým, že Ing. Matula a Ing. 
Košút preveria možnosti stavby prístrešku. 
Hlasovanie o predloženom návrhu 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
 
 
 



 
14. Udelenie Čestného názvu ZŠ Alice Masarykovej 
(príloha č. 13) 
Starostka oznámila účasť vzácnych hostí, ktorí sa udelenia zúčastnia dňa 17.09.2019 o 14:00 
hod. v budove ZŠ. Starostka informovala o kultúrnom programe, pohostení a taktiež, že sú 
pozvané aj rodiny s deťmi. Nebude chýbať RTVS a TV Turiec. 
Ing. Rendek – navrhujem osloviť fotografa p. Novotného. 
Hlasovanie o predloženom návrhu 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
15. Správa komisie životného prostredia, dopravy, cestovného ruchu a ekológie. 
Ing. Rendek prečítal správu životného prostredia (príloha č. 14). Zdôraznil, že treba odstrániť 
konáre, ktoré zasahujú do dopravného značenia. Oznámil, že miera vývozu komunálneho 
odpadu je 38,3 %. Pozval p. Nékyovú z firmy JRK Slovensko, aby nám predstavila systém Elvis, 
evidencia odpadov v obci. Jedná sa o označenie kontajnerov kódmi (QR-každý je jedinečný), 
kde pri načítaní kódu sa označí aj naplnenie nádoby (1/2, ¼.... ) a tým pádom viem vyhodnotiť 
mieru triedenia v jednotlivých domácnostiach.   
Poslanci správu aj prezentáciu berú na vedomie 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
16. Príprava akcie – mesiac úcty k starším 
Starostka – uvažujem pozvať G. Oňovú, vo vestibule urobiť občerstvenie. Ukladá predsedovi 
komisie kultúry zabezpečiť prípravu na túto akciu. 
Hlasovanie o predloženom návrhu 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
17. Došlá korešpondencia,rôzne. 
Prerokovalo sa 
a) Schvaľuje sa zámer na zámenu pozemkov (príloha č. 15) od Ing. Blaha (pozemky KN 218/1 
a KN 221/1) 
b) Prekrytie panelmi jarok pri p. Pšenkovi 
c) Zmeny a doplnky č. 3  ÚP 
d) Stojisko – bolo vyhlásené verejné obstarávanie na zhotoviteľa no nikto sa neprihlásil. 
P.Kováčikovi sa zadala priama realizácia projektu do 15.11.2019 
e) Hasiči- verejné obstarávanie na zhotoviteľa vzduchotechniky v hasičskej zbrojnici 
f) Ťažba kalamitného dreva – tiež bolo vyhlásené verejné obstarávanie a nikto sa neprihlásil. 
P. Lettrich dal návrh  na zameranie a vytýčenie hraníc pozemkov KN E 525/1 a KN E 524/1. Ing. 
Rendek navrhuje aby si dal p. Lettrich toto zameranie urobiť na vlastné náklady, pretože obec 
to nepokladá za potrebné a preto sa návrh zamieta. 
g) Cenová ponuka firmy Hakom na dopravné značenie parkovísk v hodnote do 1300 €, kde 
objednávka na realizáciu už bola zaslaná. 
h) Kríž na cintoríne – Mgr. Pospíšilová oslovila 2 výrobcov. Chcela by stihnúť výrobu do sviatku 
všetkých svätých. Starostka navrhuje presunúť tento návrh na jar a upraviť aj spodok a okolie 
kríža. 
Hlasovanie: 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 



 
 
18. Diskusia 
Ing. Rendek - pouličná lampa pri dome č.284 nesvieti 
- treba urobiť osvetu na nádoby na bioodpad 
p. Kotrhová – spracoval niekto pripomienkové konanie k dodatku č.3 ÚP? 
Starostka – konanie bude v Žiline, treba prísť. 
 
 
Starostka všetkým, ktorí sa podieľali na organizácii osláv SNP a zodpovedne ju na týchto 
oslavách zastúpili poďakovala a uzavrela tak stretnutie. 
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


